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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem kapnak kártalanítást a győri polgárok?" 

Mint köztudott Győr városában és közvetlen környezetében számtalan olyan üzem működik, 
amelynek lokális környezetkárosító és légszennyezést okozó hatása bizonyított. Mindez hozzájárul 
ahhoz, hogy a megyeszékhely életminősége romlott, továbbá az emberi szervezetre gyakorolt 
negatív hatások mértéke növekedett. Itt az ideje, hogy a vizek városának polgárai az elszenvedett 
problémák sora miatt legalább kis mértékben ellentételezést kapjanak.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy hajlandó-e létrehozni egy - az 
érintett területek szakembereiből álló - bizottságot ezzel összefüggésben? Mikortól és 
mekkora összegben számíthatnak kártalanításra a győri polgárok? 


